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               ROMÂNIA 
           JUDEŢUL OLT        
    CONSILIUL LOCAL AL    
 MUNICIPIULUI CARACAL  
                 Nr. 43/24.03.2023 
 

 
PROCES-VERBAL 

 
Încheiat astăzi 24.03.2023 la Şedinţa ordinară a Consiliului local 

 
Şedinţa a fost deschisă de domnul Rădescu Viorel Emil, secretar general al Municipiului 

Caracal, care a făcut prezenţa, arătând că sunt prezenţi toți cei 19 consilieri locali aleşi.  
Având în vedere prevederile art. 133 alin. 1, art. 134 alin. 1 lit. a, art. 137 alin. 1 din O.U.G. nr. 

57/2019 secretarul general al municipiului arată că şedinţa se poate desfăşura în condiţii legale având 
în vedere numărul consilierilor prezenţi. Şedinţa a fost convocată de Primarul Municipiului Caracal 
prin adresa nr. 15764/20.03.2023 în baza Dispoziţiei nr. 316/20.03.2023. 

Domnul secretar general, supune spre aprobare procesul verbal al ședinței ordinare din data de 
24.02.2023, procesul verbal al ședinței extraordinare convocată de îndată din data de 01.03.2023 și 
procesul verbal al ședinței extraordinare convocată de îndată din data 15.03.2023, acestea fiind 
aprobate în unanimitate. 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Pătran Laurențiu-Marian, dă cuvântul domnului 
primar pentru a prezenta ordinea de zi, care a fost completată. 

Domnul primar, dă citire ordinei de zi. 
Domnul consilier Stănescu Viorel Octavian nu își exercită dreptul de vot pentru proiectul nr. 

53/20.03.2023, proiectul nr. 54/20.03.2023 și pentru proiectul nr. 55/20.03.2023 de pe ordinea de zi.  
Preşedintele de şedinţă supune la vot ordinea de zi, cu completările ulterioare, aceasta fiind 

aprobată cu 19 voturi pentru. 
Se trece la discutarea ordinei de zi. 
 
2.Proiect de hotărâre nr. 50/20.03.2023 referitor la radierea poziției nr. 1353 din anexa la 

Hotărârea Consiliului local al municipiului Caracal nr. 149/31.10.2019, privind aprobarea inventarului 
domeniului privat al municipiului Caracal, județul Olt, completată prin H.C.L. Caracal nr. 
34/24.02.2023 este prezentat de domnul consilier Pătran Laurențiu-Marian care arată că proiectul a 
primit aviz favorabil în comisia de specialitate. 

Domnul director Tudor Cătălin prezintă proiectul de hotărâre. 
 Supus la vot, proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 19 voturi pentru. 
 
3.Proiect de hotărâre nr. 51/20.03.2023 referitor la declararea de uz și interes public local a 

imobilul situat în intravilanul municipiului Caracal, Bld. Nicolae Titulescu, nr. 39, jud. Olt este 
prezentat de domnul consilier Pătran Laurențiu-Marian care arată că proiectul a primit aviz favorabil în 
comisia de specialitate.   

  Supus la vot, proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 19 voturi pentru. 
 
4.Proiect de hotărâre nr. 52/20.03.2023 referitor la declararea de uz și interes public local a 

imobilul situat în municipiul Caracal, str. Mircea Vodă, nr. 55, Jud. Olt este prezentat de domnul 
consilier Pătran Laurențiu-Marian care arată că proiectul a primit aviz favorabil în comisia de 
specialitate. 

  Supus la vot, proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 19 voturi pentru. 
 
5.Proiect de hotărâre nr. 53/20.03.2023 referitor la revocarea prevederilor art. 2 și art. 3 din 

H.C.L. Caracal nr. 19/08.02.2023 privind aprobarea trecerii unor imobile din domeniul public al 
municipiului Caracal și administrarea Consiliului Local în domeniul privat al municipiului Caracal și 
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administrarea Consiliului Local este prezentat de domnul consilier Pătran Laurențiu-Marian care arată 
că proiectul a primit aviz favorabil în comisia de specialitate. 

Domnul director Tudor Cătălin prezintă proiectul de hotărâre. 
Supus la vot, proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 18 voturi pentru. 
   
6.Proiect de hotărâre nr. 54/20.03.2023 referitor la declararea de uz și interes public local a 

imobilul teren intravilan în suprafață de 5.531,00 mp situat în Municipiul Caracal, Bld. Antonius 
Caracalla, Jud. Olt, înscris în C.F. nr. 59706 este prezentat de domnul consilier Pătran Laurențiu-
Marian care arată că proiectul a primit aviz favorabil în comisia de specialitate. 

Domnul director Tudor Cătălin prezintă proiectul de hotărâre. 
Supus la vot, proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 18 voturi pentru. 
 
7.Proiect de hotărâre nr. 55/20.03.2023 referitor la aprobarea cotizației către Asociația de 

Dezvoltare Intercomunitară ”ADI-OLTUL” în sumă de 47.080 lei pentru anul 2023 este prezentat de 
domnul consilier Mitroi Dumitru - Liviu care arată că proiectul a primit aviz favorabil în comisia de 
specialitate. 

 Supus la vot, proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 18 voturi pentru. 
 

 8.Proiect de hotărâre nr. 56/20.03.2023 referitor la acordul privind prelungirea cu 90 de zile a 
perioadei în care persoana desemnată poate să exercite controlul financiar preventiv propriu la 
societatea A.D.P.P. CARACAL S.R.L. este prezentat de domnul consilier Mitroi Dumitru - Liviu care 
arată că proiectul a primit aviz favorabil în comisia de specialitate. 

 Domnul consilier Alexe Costică: de ce nu se face pe o perioadă mai lungă? 
Domnul primar: așa ne propun ei, o să vorbim.  
Supus la vot, proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 19 voturi pentru. 
 
 9.Proiect de hotărâre nr. 57/20.03.2023 referitor la înlocuirea anexelor nr. 1 și nr. 2 precum și 

modificarea prevederilor art. 2 din H.C.L. Caracal nr. 167/07.10.2022 privind aprobarea depunerii 
proiectelor, a documentațiilor tehnice și a surselor de finanțare pentru obiectivele de investiții privind 
creșterea eficienței energetice la clădirile publice din Municipiul Caracal, respectiv Creșa nr. 1 și 
Sediul administrativ Impozite și taxe locale este prezentat de domnul consilier Mitroi Dumitru - Liviu 
care arată că proiectul a primit aviz favorabil în comisia de specialitate. 

Supus la vot, proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 19 voturi pentru. 
 
10.Proiect de hotărâre nr. 06/09.01.2023 referitor la aprobarea Regulamentului de organizare 

și funcționare, a organigramei și statului de funcții ale Muzeului Romanațiului este prezentat de 
domnul consilier Cernat Costin-Șerban și domnul consilier Bățăgui Costel-Răzvan care arată că 
proiectul a primit avize favorabile în comisiile de specialitate. 

Domnul primar: această organigramă este aprobată de Ministerul Cuturii. 
Supus la vot, proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 19 voturi pentru. 
 
11.Proiect de hotărâre nr. 27/07.02.2023 referitor la aprobarea documentaţiilor de urbanism 

Plan Urbanistic Zonal (PUZ) și Regulament Local de Urbanism (RLU) aferent, pentru “Construire 
ansamblu rezidential pe str. Tîrgul Nou nr. 41A din municipiul Caracal, judeţul Olt”, fostă str. Tîrgul 
Nou nr. 43 este prezentat de domnul consilier Pătran Laurențiu-Marian care arată că proiectul a primit 
aviz favorabil în comisia de specialitate. 

Supus la vot, proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 19 voturi pentru. 
 

Se trece la discutarea proiectului de hotărâre de pe completarea ordinei de zi 
 
  1.Proiect de hotărâre nr. 58/22.03.2023 referitor la aprobarea Studiului de Fezabilitate și a 
indicatorilor tehnico-economici pentru proiectul „Înființare centru de colectare prin aport voluntar” în 
cadrul obiectivului de investiții „Dezvoltarea, modernizarea și completarea sistemului pentru 
managementul integrat al deșeurilor pentru tranziția la economia circulară în municipiul Caracal” este 
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prezentat de domnul consilier Mitroi Dumitru - Liviu care arată că proiectul a primit aviz favorabil în 
comisia de specialitate. 
 Domnul primar: licitația privind acest proiect se va face centralizat la nivelul ministerului.  

Supus la vot, proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 19 voturi pentru. 
 
2.Proiect de hotărâre nr. 59/22.03.2023 referitor la prelungirea duratei contractului de 

concesiune nr. 1546/27.03.2008, încheiat între U.A.T. Municipiul Caracal și  S.C. EURO-MOD S.R.L. 
este prezentat de domnul consilier Cernat Șerban-Costin care arată că proiectul a primit aviz favorabil 
în comisia de specialitate. 

Supus la vot, prin vot secret, proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 19 voturi pentru. 
 
3.Proiect de hotărâre nr. 60/23.03.2023 referitor la rectificarea Bugetului general de Venituri 

și Cheltuieli al U.A.T. Municipiul Caracal precum și modificarea listei de investiții pe anul 2023 la 
nivelul Unității Administrativ Teritoriale Caracal este prezentat de domnul consilier Mitroi Dumitru - 
Liviu care arată că proiectul a primit aviz favorabil în comisia de specialitate. 

Domnul consilier Vîrdol Daniel: este regretabil că în obiectivele de investiții se mențin în 
anexă cele două proiecte privind înființarea străzii prin fața Casei Armatei. 

Domnul primar: nu există așa ceva. 
Domnul consilier Vîrdol Daniel: la punctele 27 și 28 din centralizatorul de investiții scrie foarte 

clar transformarea urbană a unei subzone din Piața Victoriei, obiectiv care la ședința extraordinară 
privind bugetul ni s-a precizat de către doamna pe care ați invitat-o și de către dumneavoastră personal 
că este vorba de Platoul din fața primăriei, de zona Ceres, deși se spune în acest obiectiv a unei 
subzone. Și la proiectul nr. 28 se face referire clar înființarea unui sens giratoriu la intersecția cu str. 
Parângului a str. Cuza Vodă, intersecția în sensul codului rutier însemnând un nod de artere rutiere și 
se spune la 28, vă rog să se dea citire, cu integrare în proiectul transformarea urbană a unei subzone 
din Piața Victoriei. Este limpede, stradă cu sens giratoriu care duce în str. Parângului. Noi am convenit 
că renunțăm la aceste idei, nu definitiv ci pentru o altă dată cu dezbatere publică, dacă vreți crearea 
unei sondaj de opinie publică pentru că, vă spun cu tot respectul, acest proiect este împotriva 
intereselor legitime ale locuitorilor. Eu nu pot să votez așa ceva.   

Domnul primar: tot ce ați văzut prin rectificare privește doar fonduri europene, rectificările 
bugetare pentru ce înseamnă fonduri proprii, fonduri naționale și altele se fac după 1 iulie. Decizia o va 
lua în iulie, consiliul local, noi, consultându-ne. Fac precizarea că am propus doamnei care se ocupă de 
acest proiect să rămână alee în fața Casei Armatei, deci este pietonală, cu mențiunea că se vor face 
niște stâlpi în așa fel încât poate vreodată este nevoie de o festivitate, să vină cu mașini să dea jos un 
avion, deci se vor face două căi de acces care vor fi blocate și va rămâne tip alee. Repet, nu va fi 
stradă, nu se va circula pe ea, doar dacă intervine ceva, mașina pompierilor, nu va fi asfaltată, aceeași 
alee care este în fața primăriei va fi și acolo. Nu se circulă pe această stradă. Punctul acela care apare 
în anexă se referă la faptul că noi în zona C.E.C. vom face o parcare acolo, intrarea și ieșirea din 
această parcare, pentru că tot era proiectul, nu vă imaginați că este un sens giratoriu mare, acesta are 2 
metri și jumătate pentru a putea intra și ieși în siguranță din această zonă. Noi pe regenerare urbană, 
proiect care în acest moment se preconizează a fi pus pe P.O.R. și va începe pentru depunere proiecte 
în perioada mai-iunie, noi am prins pe acest proiect zona de care vorbea domnul consilier Vîrdol, 
începând de Ceres, lotul 1A, în fața primăriei, spatele primăriei, zona Casei Armatei, Parângului care 
duce până în piață, Antonius Caracalla de la piață venind către primărie cu mențiunea că vor fi Aleea 
Poștei și Aleea Lipscani modernizată și de asemenea zona 7 scări, toate acestea ar costa în acest 
moment 4.957.000 euro pentru că ni s-a impus la acel moment ca proiectele să nu fie mai mari de 
5.000.000 euro. Șansele ca plafonul să crească iar noi intrăm în competiție cu încă 5 municipii din 
zona Olteniei să avem pregătite încă două proiecte pentru așa ceva. Tot pe regenerare urbană va fi și 
modernizarea și reabilitarea actualei clădiri a A.D.P.P.-ului și C.A.O., acolo este casă de patrimoniu și 
este într-o stare destul de avansată de degradare și trebuie să o salvăm pentru că este în zona centrală și 
de asemenea pe acest proiect vom băga și Teatrul de Vară cu realizarea copertinei retractabile și o 
modernizare a acestuia în așa fel încât din aprilie până în octombrie să putem avea la Teatrul de Vară 
filme, spectacole și orice alte manifestări. Toate aceste proiecte vor intra pe regenerare urbană iar suma 
trebuie să fie sub 10.000.000 euro. Încercăm să mai alipim acestui proiect Casa Iancu Jianu nr. 26 sau 
Plevnei nr. 1. 
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Președintele de ședință: am o clarificare de făcut, aș vrea să țineți cont că părerea domnului 
Vîrdol nu este o părere generală când dânsul zice că ne-am pus de acord să nu facem, părerea colegilor 
mei și a mea personală nu este aceasta, nu ne-am pus de acord, noi ne-am pus de acord să mai 
discutăm această idee și asta și facem dar vreau să se înțeleagă că eu și colegii mei avem o altă optică.  

Domnul consilier Vîrdol Daniel: eu am precizat că s-a convenit să mai discutăm, iar în forma 
aceasta pe care o putem vota astăzi este un lucru împotriva conștiinței mele și împotriva intereselor 
cetățenilor orașului. Ați precizat că se va modifica. 

Domnul primar: în proiectul acesta este zonă pietonală, iar modificarea bugetară, punctul din 
anexă se modifică începând cu luna iulie, până atunci nu putem modifica lista. 

 Domnul secretar general: la punctele nr. 27 și nr. 28 dumneavoastră ați aprobat doar revizuirea 
și actualizarea documentației, elaborarea unor studii, nu se realizează efectiv investiția, sunt doar studii 
înființare sens giratoriu. 

Domnul consilier Vîrdol Daniel: este o singură referire strada prin fața Casei Armatei, cred că 
este pus cumva. 

Domnul consilier Stănescu Viorel Octavian: vreau să fac o completare, la acele studii va exista 
în spate un studiu de oportunitate, specialiștii vor veni și spune dacă este bine sau să se realizeze acest 
obiectiv, domeniul public este al Municipiului Caracal nu al Consiliului Local al Municipiului. 

Supus la vot, proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 16 voturi pentru, 2 voturi împotrivă 
(domnii consilieri Popescu Eugen-Cătălin și Vîrdol Daniel) și o abținere (domnul consilier Alexe 
Costică). 

 
4.Proiect de hotărâre nr. 61/23.03.2023 referitor la actualizarea fișei postului șef serviciu al 

Serviciului Public Comunitar Local de Evidenţă a Persoanelor al Municipiului Caracal este 
prezentat de domnul consilier Cernat Șerban-Costin care arată că proiectul a primit aviz favorabil în 
comisia de specialitate. 

Supus la vot, proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 19 voturi pentru. 
 
5.Proiect de hotărâre nr. 62/23.03.2023 referitor la acordul de principiu în vederea semnării 

unui acord de parteneriat între UAT Municipiul Caracal și Asociația Centrul de Acțiune și 
Responsabilitate Socială și Socio-Medicală în scopul depunerii Cererii de Finanțare la Administrația 
Fondului pentru mediu în cadrul programului vizând educația și conștientizarea publicului privind 
protecția mediului este prezentat de domnul consilier Cernat Șerban-Costin care arată că proiectul a 
primit aviz favorabil în comisia de specialitate. 
 Supus la vot, proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 19 voturi pentru. 
 

12. Informări, întrebări şi interpelări.  
Domnul consilier Vîrdol Daniel: domnule președinte vreau să fac o completare la intervenția 

dumneavoastră, ați spus că părerea pentru punctele nr. 27 și nr. 28 reprezintă părerea mea personală, 
iar părerea dumneavoastră și a colegilor este alta decât a mea. Vă spun cu tot respectul că nu este 
părerea mea personală ci este părerea tuturor cetățenilor puțini sau mulți pe care îi reprezint aici. Mi-au 
spus niște lucruri .... de ce vreți să distrugeți centrul orașului?   

Domnul consilier Alexe Costică: referitor la Aleea Stadion, oamenii care locuiesc acolo au 
probleme cu puțurile, le seacă, când vă apucați de reabilitare sau extindere apă-canal? A doua întrebare 
referitor la str. Sabinelor dacă s-a terminat P.U.Z.-ul și când începe asfaltarea străzii? 

Domnul primar: și noi îi avem în vedere pe acei oameni. Vom face pe banii noștri această 
extindere de rețea. 

Domnul consilier Stănescu Viorel Octavian: începând de luni toți cei care locuiesc pe Aleea 
Stadionului vor beneficia de rețea, apă potabilă, îi așteptăm pe toți să vină să încheie contracte, într-
adevăr sunt câteva case care sunt branșate pe investiția lor.  

Domnul consilier Alexe Costică: oamenii întreabă de ce ați scumpit apa? 
Domnul primar: este prețul pe județ, noi facem parte din compania respectivă. Odată cu acest 

proiect apă-canal, s-au aprobat niște prețuri, C.A.O. împreună cu Comisia Europeană, 2 ani de zile nu 
s-au majorat deloc, a fost pandemie, pentru anul următor nu este prevăzută nicio majorare, așa este și 
mie mi se pare mult.  

 Domnul consilier Stănescu Viorel Octavian: acest proiect care se desfășoară la nivel de județ 
implică o cofinanțare a C.A.O. de 13% care înseamnă 14 mii euro. În acest moment există U.A.T.-uri 
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care fac parte din C.A.O. cu rețele făcute pe fonduri europene care nu aduc profit companiei. Ca și 
celelalte județe care desfășoară programe P.O.I.M., noi trebuie să fim profitabili pentru a menține 
această cofinanțare altfel nu putem desfășura mai departe proiectul. Toate județele care au proiecte pe 
P.O.I.M. au fost nevoite să mărească prețurile pentru a se realiza aceste investiții.  

Domnul consilier Alexe Costică: care este contribuția noastră la C.A.O.?  
Domnul primar: 2% avem, am primit deja dividentele, noi le primim în fiecare an. Dividentele 

plus redevența conform legii se pun în fondul de dezvoltare și se fac lucrări în municipiul Caracal. La 
întrebarea nr. 2, am mai spus, P.U.Z.-ul este deja în lucru mai au de luat un acord. 

Domnul consilier Vîrdol Daniel: eu cred că toate discuțiile acestea trebuie fructificate, în sensul 
de a fi aduse în fața oamenilor, am discutat noi, dar omului îi spui că ne-am asociat cu C.A.O. la nivel 
județean și acesta întreabă cine ne-a obligat să facem acest lucru? Trebuie explicat oamenilor, este de 
datoria noastră să facem acest lucru, nu puteți dumneavoastră să pierdeți tot timpul.  

Domnul consilier Stănescu Viorel Octavian: puteți să mă întrebați orice, oricând. 
Domnul consilier Vîrdol Daniel: degeaba vorbim cu dumneavoastră dacă noi nu transmitem 

cetățenilor să înțeleagă toate aceste lucruri.  
Domnul primar: adeziunea la C.A.O. așa cum a fost și adeziunea la OLT-ECO, decizia de a 

adera la aceste companii este luată de mult timp, din 2012, la un moment dat în 2021 chiar mă 
gândeam să părăsim această asociație. Costurile pentru a ieși din asociație, de exemplu la C.A.O. vor fi 
partea noastră din proiect. 

Domnul consilier Căpățînă Robert-Marius: cetățenii din Municipiul Caracal trebuie să știe 
pentru că foarte mulți dintre ei de la blocuri sau de la case fură foarte multă apă. La nivelul 
municipiului se fură mii de metri cubi. 

Nemaifiind alte puncte pe ordinea de zi, preşedintele de şedinţă, domnul consilier Pătran 
Laurențiu-Marian declară închise lucrările şedinţei ordinare. 

 
 
 

         PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ,                        SECRETAR GENERAL 
                                                                                                  AL MUNICIPIULUI CARACAL, 
 
      PĂTRAN LAURENȚIU-MARIAN                                    RĂDESCU VIOREL EMIL  
 
 
 
 
 
 


